
ÒHa costat, per� ara ja som un equip compacteÓ

ÒEn els �ltims par tits hem fet un pas endavant, nom�s necessit�vem temps per

conjuntar-nos com a equipÓ, diu Alcal�, un dels pilars del Llagostera

ÒSi continuem jugant amb aquesta intensitat, tindrem molt de guanyatÓ

Alcal叩, ahir a les graderies del Josep Pla i Arbon竪s

de Palafrugell Foto: C.R.

Pedro Alcal� Ê(Mazarr�n,Ê19/3/1989) �s el jugador m�s utilitzat

pel Llagostera aquest curs (1.577 minuts). El central, d'una gran

al�ada (1,95 m), �s una pe�a clau en l'engranatge llagosterenc, tant

en defensa com en atac, com ho demostren els dos gols que ja ha

marcat aquest curs (un de cap i un de falta directa). Alcal�, per�, en

vol m�s, i espera aprof itar el bon moment individual i colálectiu per

continuar fent passes cap a la perman�ncia a segona A.

El Llagostera ha sor tit del descens despr�s de 13 jornades. Ho va

fer despr�s de sumar quatre punts contra dos dels clars candidats

a l'ascens, el Valladolid i el Las Palmas, que encara t� m�s m�rit.S�,

l'equip est� creixent, en els �ltims par tits s'est� veient que hem fet

un pas endavant, estem millorant i aix� queda ref lectit en els

resultats. El fet d'haver sumat quatre punts contra dos rivals de tanta entitat �s una motivaci� extra per continuar

treballant. Aquests punts ens van molt i molt b�.L'equip ja es creu que pot guanyar qualsevol rival?Exacte,

estem competint molt b� des de fa setmanes. Sab�em que treballant aix� els resultats, tard o d'hora,

arribarien.Jugant com ho han fet en els �ltims par tits la salvaci� no hauria de perillar...Encara queda molt, per�

si continuem amb aquesta intensitat, amb tots els jugadors motivats, tindrem l'objectiu m�s a prop.Cada cop

s'estan fent m�s for ts a Palam�s, aprof itant les condicions del camp.S�, �s el que hav�em d'haver fet des del

principi. En els dos �ltims par tits el vent i el temps no hi han acompanyat, per� gr�cies a la intensitat vam poder

sumar quatre punts molt impor tants.Han sumat 10 dels �ltims 18 punts. El Llagostera, amb molts jugadors que

aquest curs debutaven a segona A, necessitava un temps d'adaptaci�?S�, tamb� hem arribat molts jugadors

nous aquest curs, i al principi �s normal que ens cost�s una mica m�s. Per� amb el pas de les jornades cada

vegada ens coneixem m�s i l'equip ja �s molt m�s compacte.Amb Castillejo no van funcionar gaire les coses.

Qu� creu que va fallar?Cada mister t� la seva metodologia i, al principi, ens va costar molt acoblar-nos com a

equip. Segurament necessit�vem temps perqu� tot rutll�s millor.Quins canvis ha notat des del canvi de cos

t�cnic?Potser que hi ha m�s intensitat. No dic que abans no pass�s, per� tothom lluita per guanyar-se el lloc, als

entrenaments estem al cent per cent i aix� despr�s es nota en els par tits.El fet que Alsina, que al cap i a la f i �s

el que els paga, estigui a la banqueta, �s un extra de motivaci� per a l'equip?Que ell estigui a sobre nostre �s un

plus, tota la gent ha de treballar al m�xim i est� motivada.Ara els v�nen dos par tits contra dos equips de la Ôseva'

lliga (el Legan�s i el Recreativo). S�n aquests els par tits que s'han de guanyar, no?Tots els par tits s�n tres

punts, per� ara jugarem contra dos rivals directes en la lluita per la salvaci� i hem d'aconseguir bons resultats.

No nom�s s�n tres punts, perqu�, a m�s, hi haur� en joc el goal average.En el mercat d'hivern el Llagostera s'ha

refor�at amb Ar turo i Samu. Com veu la plantilla?Tots els companys que vinguin per apor tar benvinguts siguin, i

esperem que tant l'Ar turo com en Samu ens ajudin a complir l'objectiu. Crec que ara mateix hi ha una plantilla

compensada i que qualsevol jugador que entri ho pot fer igual de b� que els altres companys.Personalment �s el

jugador m�s utilitzat del seu equip. Se sent intocable?No, estic content per la conf ian�a que m'est� donant el

mister, per� d'intocable no hi ha ning�, tothom �s v�lid.Ha marcat dos gols, un de cap i un altre de falta directa.

S�n les seves dues grans armes?Per llan�ar les faltes hi ha gent amb m�s qualitat que jo, com �s el cas d'en Pitu



i m�s gent, a mi em deixen les m�s llunyanes, perqu� xuto for t. De gol de cap n'hauria de fer algun altre, perqu�

s�c alt i he d'intentar aprof itar-ho. Espero marcar-ne m�s d'aqu� a f inal de temporada, sobretot a casa, on solem

disposar de molts c�rners i jugades a pilota aturada.Qu� el va fer decidir a l'estiu a anar al Llagostera?Sobretot la

conf ian�a que em van transmetre quan em van trucar i el projecte espor tiu que em van oferir.Abans havia voltat

bastant, i f ins i tot va estar a punt de debutar a primera amb el M�laga i el Getafe. Qu� li va faltar per arribar a

l'elit?En el Getafe vaig anara convocat alguna vegada amb el primer equip, per� no vaig tenir la sor t de debutar.

En el M�laga encara era m�s jove, me'n vaig anar cedit un parell d'anys i tampoc no vaig tenir l'opor tunitat de

jugar a primera divisi�.A Llagostera hi ha trobat l'estabilitat que buscava?S�, tinc la conf ian�a del mister, amb els

companys hi estic molt a gust i esperem que sigui una bona temporada. Tamb� m'agrada molt viure a Palam�s,

�s un lloc molt tranquil, al costat del mar, hi pots passejar tranquilálament... Tamb� vaig a pescar de tant en tant, i

a m�s tenen unes gambes molt i molt bones!
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